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 Народна посланица и потпредседница Српске напредне странке (СНС) Марија
Обрадовић је рекла да није донета коначна одлука о сменама унутар странке, већ да је о
том питању отворена дискусија за предстојеће страначке изборе.

  Обрадовић је за ТВ Прва рекла да се Председништво СНС није сложило са предлогом
да Вучић напусти чело странке и да су се договорили "да ће да буду активнији на
терену".    

  

Коментаришући Вучићеве изјаве да се многи функционери СНС баве самопромоцијом,
Обрадовић је рекла да председник те странке има информације са терене о понашању
великог броја функционера, али не свих, као и да је самопромоција свакодневница.  

  

"Не знам на кога је конкретно мислио. Велики је број људи који имају одговорне позиције
и сигурно се дешава да се људи забораве - и како су ту дошли и шта је њихова задатак -
али сада нису битна имена него да саслушамо шта је председник (Александар Вучић)
рекао као председник странке", навела је Обрадовић.
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